
January 10-12, 2024 I Hong Kong, China

ICESP 2025

Call for Papers

Important Dates

For more information, please visit: http://www.icesp.org/cfp.html

Full paper (Presentation & Publication)

Submission system: http://confsys.iconf.org/conference/icesp2025 
Full paper template: ICESP-Template_Full Paper.docx

Abstract (Presentation only)

Submission Deadline: August 20, 2024 Notification date: September 20, 2024 Registration deadline: October 05, 2024

ICESP is initiated in 2018. It has been held in Singapore, Hong Kong(China), Macau(China) and virtual conference in last 5 years. 
2025 6th International Conference on Electronics and Signal Processing (ICESP 2025) will be held in Hong Kong, China on 
January 10-12, 2024, co-sponsored by Department of Computer Science, University of Hong Kong. ICESP 2024 will offer an 
extensive program of interest to academia and industry. It will include several distinguished keynote speakers and three 
conference days full of parallel sessions, etc. A series of exciting speeches to develop skills in and advance awareness of 
requirements engineering practices is of particular interest to industry. 

Submissions will be peer reviewed by both the conference scientific committees and journal editorial board. All 
registered and presented papers will be published in Springer book series-Signals and Communication 
Technology, which will be submitted for Scopus, EI Compendex, SCImago, zbMATH, etc.

Ad-Hoc and Sensor Networks
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2025 6th International Conference on 
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Please scan below QR code to follow our WeChat Official Account and add Conference Assistant. (Format as "ICESP 2025")
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Video compression & Streaming 
SP for Sensor Networks

Contact us   Conference Secretary: Ms. Fiona
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2025年1月10-12日丨中国 · 香港

ICESP 2025

投 稿 主 题

更多征稿主题，请访问：http ://www. icesp.org/cfp .html

会 议 出 版

投 稿 全文投稿 （作大会报告 & 出版） 摘要投稿 （作大会报告）

投稿截止日：2024年8月20日 注册截止日：2024年10月5日

2025年第6届电子与信号处理国际会议(ICESP 2025)将于2025年1月10-12日在中国香港召开, ICESP 2025由香港大学计算机

科学系主办, 会议旨在为与会者提供一个交流的平台，讨论软电子与信息处理领域的最新研究成果和未来的研究方向。同时，

我们希望本次会议能够建立起国家间，学术界与产业界，政府和非政府间的联系，能鼓励交流和分享，以促进软件与信息工程

行业的发展。ICESP 2025更多会议信息，请访问： http://www.icesp.org/.

经过严谨的审稿流程，所有被接收且成功注册，参会报告的文章将出版到ICESP 2025议论文集， 由
Springer book series-Signals and Communication Technology出版，并提交Ei Compendex

以及Scopus,  SCImago, zbMATH检索。

临时和传感器网络

模拟和混合信号处理

音频/语音处理和编码

通信信号处理

高速数据传感的软件Kdigital信号处理

自然语言处理

互联网信号处理

通知日：2024年9月20日

2025年
第6届电子与信号处理国际会议

扫描如下两个微信二维码，关注微信公众号并添加微信秘书（添加微信时请备注 :  ICESP 2025）

微信公众号 会议秘书二维码

RF和无线通信

信号处理理论和方法

互联网和无线通信的信号

处理语音处理

统计学习和模式识别

视频压缩与流媒体

传感器网络的信号处理

联系方式
会议秘书：苗老师
邮箱：icesp_conf@163.com   联系电话：+86-137 3111 1131

线上投稿系统: http ://c onfsys . iconf .org/conference/
icesp2025邮箱投稿: i cesp_c onf@163.com
全文模板: ICESP-Template_Ful l  Paper .docx
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